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Zápis z jednání 

Kontrolního výboru Zastupitelstva Kraje Vysočina č. 4/2021 
konaného dne 7. 6. 2021 

 

Přítomni: 

1. Pavel Štefan 6. Leopold Bambula 

2. Petr Vašíček 7. Antonín Holub 

3. Ivo Bártík 8. Josef Zahradníček (předseda) 

4. Pavel Knežik 9. Bohumír Nikl 

5. Eva Decroix (místopředsedkyně) 10. Zdeněk Rajdlík 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Marek Kučera 3. Tomáš Kučera 

2. Magdaléna Skořepová 4. Vlasta Smolíková (tajemnice) 

 
Hosté: 

1. Vladimír Novotný (náměstek hejtmana) 2. Zdeněk Kadlec (ředitel KrÚ) 

 
Program jednání: 

1. Zahájení, prezence, schválení programu jednán, schválení zápisu 

2. Aktuální informace z Rady Kraje Vysočina a Krajského úřadu Kraje Vysočina 

3. Průběžná informace o prováděných kontrolách 

4. Příprava kontrol pro rok 2021 

5. Diskuse a různé 

6. Závěr 

 

1. Zahájení, schválení programu jednání 
Josef Zahradníček, předseda Kontrolního výboru Zastupitelstva Kraje Vysočina, přivítal přítomné 
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je výbor usnášeníschopný. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl 10 hlasy schválen. K zápisu z minulého jednání 
nebyly vzneseny žádné připomínky a byl všemi přítomnými schválen. 
 
Josef Zahradníček přivítal ředitele krajského úřadu Zdeňka Kadlece a koordinátorku výboru 
Lenku Matysovou. Omluvil nepřítomnost vedoucí oddělení vnitřní kontroly a tajemnice výboru 
Vlasty Smolíkové. 
 
 
2. Aktuální informace z Rady Kraje Vysočina a Krajského úřadu Kraje Vysočina 
Aktuální informace z  Krajského úřadu Kraje Vysočina 
Zdeněk Kadlec pohovořil o těchto záležitostech: 

- Materiály připravené na jednání zastupitelstva kraje č. 4/2021 dne 15. 6. 2021: 
o Prodej nemovitých věcí v k. ú. a obci Těchobuz – jedná se o záměr prodeje 

nemovitých věcí z vlastnictví Kraje Vysočina do vlastnictví obce Těchobuz. Rada 
kraje na svém zasedání dne 4. 5. 2021 rozhodla (na základě žádosti obce 
Těchobuz) zveřejnit záměr prodeje na úřední desce Krajského úřadu Kraje 
Vysočina, po zákonem stanovenou dobu, a doporučila zastupitelstvu kraje 
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rozhodnout úplatně převést nemovité věci z vlastnictví Kraje Vysočina do 
vlastnictví obce Těchobuz, za kupní cenu ve výši 3 mil. Kč a za daných 
podmínek. V době zveřejnění záměru byla doručena žádost soukromého sektoru 
o prodej majetku ve výši 3,5 mil. Kč.  

o Finanční podpora výstavby Horácké Multifunkční Arény v Jihlavě - závazek Kraje 
Vysočina poskytnout statutárnímu městu Jihlava finanční příspěvek ve výši  
500 mil. Kč na spolufinancování výstavby Horácké Multifunkční Arény v Jihlavě, 
přičemž tento závazek je platný při splnění určitých daných podmínek. 

- Organizační záležitosti – na základě podané žádosti dojde k ukončení pracovního 
poměru Ing. Ivany Šmídové, vedoucí oddělení hospodářské správy, a to k termínu 31. 7. 
2021. Dále bylo rozhodnuto o sloučení oddělení řízení lidských zdrojů s oddělením 
hospodářské správy a zřízení odboru personální a hospodářské správy. V rámci 
uvedeného odboru zřízení oddělení správy budov a autoprovozu a oddělení provozně 
ekonomické a spisové služby. Personální činnosti byly zařazeny do přímé řídící 
působnosti vedoucího odboru. Na pracovní místa vedoucích úředníků byla vyhlášena 
výběrová řízení. Důvodem k této organizační změně byla optimalizace řídících 
a rozhodovacích procesů u zaměstnavatele.  

 
Josef Zahradníček poděkoval Zdeňku Kadlecovi za zaslání Zprávy o přezkoumání hospodaření 
Kraje Vysočina za rok 2020 členům kontrolního výboru. 
 
Na základě dotazu Ivo Bártíka sdělil Zdeněk Kadlec podrobnější informace o projektu, 
financování a provozování Horácké Multifunkční Arény v Jihlavě. 
 
Na základě dotazu Josefa Zahradníčka informoval Zdeněk Kadlec o plánech vysokorychlostní 
tratě. Dne 15. 6. 2021 je připraven po jednání zastupitelstva kraje pracovní seminář „Prezentace 
vysokorychlostní tratě (VRT) a konceptu rychlých spojení, přínosy pro obyvatele kraje“.  
 
 
3. Průběžná informace o prováděných kontrolách 
Kontrola hospodaření s prostředky Fondu Vysočiny 
Bohumír Nikl, vedoucí kontrolní skupiny, podrobně informoval o průběhu prováděné kontroly. 
Kontrolní skupina ve složení Bohumír Nikl, Pavel Štefan, Petr Vašíček, si vybrala ke kontrole tři 
programy vyhlášené v roce 2020 - Sportoviště 2020, Stavby ve vodním hospodářství 2020, 
Odpady a ekologická výchova 2020. Prostřednictvím garantů budou členům kontrolní skupiny 
odeslány potřebné materiály. Na základě těchto materiálů bude provedena kontrola. 
Závěrečná zpráva bude elektronicky rozeslána členům kontrolního výboru. 
 
 
4. Příprava kontrol pro rok 2021 
Z námětů na kontroly pro rok 2021 byla členy výboru vybrána a stanovena následná kontrola: 
 
Usnesení 007/04/2021/KV 
Kontrolní výbor Zastupitelstva Kraje Vysočina 
stanovuje 
Téma kontroly: Kontrola příspěvkových organizací zřizovaných Krajem Vysočina – Vysočina 
Tourism, příspěvková organizace 
Složení kontrolní skupiny: Eva Decroix, Leopold Bambula, Zdeněk Rajdlík, Pavel Knežik 
Vedoucí kontrolní skupiny: Eva Decroix 
Zahájení kontroly: 1. 9. 2021 
Kontrolovaná osoba: Vysočina Tourism, příspěvková organizace 
Vedoucí kontrolované osoby: Ing. Tomáš Čihák, ředitel 
Usnesení bylo přijato 10 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
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Dále byla členy výboru naplánována kontrola, které bude zahájena v následných měsících: 
 
Téma kontroly: Kontrola plnění usnesení zastupitelstva kraje a rady kraje 
Složení kontrolní skupiny: Tomáš Kučera, Ivo Bártík, Antonín Holub 
Vedoucí kontrolní skupiny: Tomáš Kučera 
 
 
Josef Zahradníček přivítal náměstka hejtmana pro oblast zdravotnictví, analýzy a podpory řízení, 
veřejnosprávní kontroly u PO, přezkoumání hospodaření obcí Vladimíra Novotného. 
 
Informace o testování a očkování proti nemoci covid-19 v Kraji Vysočina 
Vladimír Novotný předložil tyto informace: 

- Epidemiologická situace – dobrý vývoj, situace v Kraji Vysočina se zlepšuje; 
- Kapacitní stav nemocnic – stále je nejvíce zatížena Nemocnice Nové Město na Moravě; 
- Průběh očkování – očkování probíhá, snížení zájmu o očkování u nižší věkové kategorie, 

zvažování na vrácení očkování druhou dávkou na 21 dnů, očekávané vakcíny nejsou – 
snižují se dodávky. 

 
Na základě dotazu Evy Decroix pohovořil Vladimír Novotný o přípravě případné kapacity 
v případě povinnosti testování dětí PCR metodou od 1. 9. 2021.  
 
Na základě dotazu Evy Decroix informoval Zdeněk Kadlec a Vladimír Novotný o tom, jak kraj 
hodlá řešit situaci ohledně dotace ministerstva pro místní rozvoj, kterou měly být financovány 
náklady spojené se zvládáním dopadů pandemie covidu-19, a ve které rozhodovala v systému 
rychlost podání projektu. 
 
 
5. Diskuse a různé 
Termín příštího zasedání byl stanoven na 6. září 2021 od 15.00 hodin. 
 
 
6. Závěr 
Předseda poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup a ukončil zasedání. 
 
 
Josef Zahradníček 
předseda Kontrolního výboru Zastupitelstva Kraje Vysočina 
 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 14. 6. 2021. 


